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Uprzejmie powiadamiam, 2e podczas dyiuru radnych
w dniu 28.03,2017 r zgfosila sig do mnie grupa mieszkarlc6w
z ul. Dziewiriskiej 11c i Dziewifskiej 13 A z uprzejmq proSbq a zarazem
interwencjq, i2 pominieto planowanq na ten rok modernizacje-
przebudowq chodnik6w w obrqbie ich nieruchomojci ich budynk6w
Dziewiiskiej 11c i Dziewirlskiej 13 A.

Po dokonaniu wizji lokalnej z mieszkadcami, faktycznie stan
techniczny chodnik6w jest w ztym stanie, dziury, ubytki, popqkane ptytki,
zapadniqcia i katuie wody itp.

W zwiqzku z powyiszym uprzejmie proszq o uwzglqdnienie pro6by
mieszkadc6w i rozszerzenie zakresu przygotowywanego projektu budowy
chodnik6w na ,,mini" Osiedlu poludnie o chodniki przy budynkach
Dziewidskiej 11c i Dziewir{skiej 13.

Caloii zadania w zakresie budowy -przebudowy chodnik6w
uporzqdkuje funkcjonalnoSi i bgdzie dla tego Osiedla wizyt6wkq,

Uprzejmie proszE o uwzglqdnienie rnojej pro$by i pro6by
mieszkaic6w za co z g6ry dzigkujq .

Z powa2aniem


